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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:1009 Utvärdering av reformen av skyddat boende

Sedan den 1 april har vi en ny lag om skyddat boende som ställer nya krav på 
de som driver dessa verksamheter. De behöver bland annat ha ett tillstånd och 
ha personal anställd med viss kompetens.

Lagen innebär också att barn som vistas i skyddat boende och som kommer dit 
tillsammans med en förälder ska ha ett eget beslut på insatsen och inte enbart 
räknas som medföljande.

Centerpartiet välkomnade förslaget för att stärka barns och vuxnas rättigheter 
men hade några medskick till regeringen i samband med att beslutet togs i 
riksdagen.

Ett av medskicken var att följa upp domstolarnas implementering av den nya 
lagen, men det avslogs av regeringspartierna.

Glädjande nog bjöd Camilla Waltersson Grönvall in till ett andra 
rundabordssamtal för att följa upp den nya lagen.

Dock framgår det inte vilka som är inbjudna till samtalet, vad de förra samtalen 
gav och inte heller hur man kommer att informera riksdagen om vad resultatet 
av samtalen blir. För att säkerställa att barns rättigheter tas tillvara är det viktigt 
att riksdagen får vetskap om hur implementeringen av de lagar som stiftas blir 
så att vi vet att lagens intentioner är det som blir verklighet.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson Grönvall:

 

Hur kommer statsrådet och regeringen att informera riksdagen om resultatet av 
samtalen runt lagstiftningen om skyddade boenden som trädde i kraft den 1 
april 2024?

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-08
Besvaras senast
2025-04-16 kl. 12.00
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………………………………………

Martina Johansson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


